
Hej Magdalena!

Det står inte rätt till med vår bostadspolitik.

Just nu söker över 90 000 personer aktivt efter en hyresbostad i Stockholm. 
Det motsvarar en medelstor svensk stad som mer eller mindre akut behöver 
någonstans att bo. Samtidigt halverades andelen hyresrätter i Stockholm 
mellan åren 1990 och 2021.

Många har inte råd att ta sig in på bostadsmarknaden. Valmöjligheterna 
blir färre och hemlösheten ökar. Klyftorna mellan dem som tjänar stora 
pengar på sitt boende och dem som inte har råd med något rimligt boende 
alls ökar i rask takt.

Men det finns lösningar på problemen. Genom att sätta stopp för ombild-
ningar av hyresrätter i allmännyttan och genom att bygga fler hyresrätter 
med rimliga hyror kan fler få någonstans att bo. 

Människors rätt till ett hem är en grundläggande rättighet och när inte 
kommunerna tar sitt ansvar behöver staten kliva in. Vi hoppas att du, och 
andra politiker som sitter på makten att förändra, agerar nu innan det 
blir ännu värre för stockholmsregionens bostadssökande.

Med vänliga hälsningar,

Susanne Sjöblom, Regionordförande
Hyresgästföreningen region Stockholm

PS. Läs mer om våra förslag gällande bostadspolitiken på 
hyresgastforeningen.se/var-politik


